
 
 

2022-01-11, protokoll nr 1–2022    

 

Protokoll fört vid Svenska Rottweilerklubbens 

styrelsemöte 2022-01-11 via zoom. 

 

Närvarande vid mötet: Ordf. Helen Randström, vice ordf. Christina Sjögren, kassör Ann-

Louise Rönmark, sekreterare Anna Warburg Rexlinger, ledamot Mikael Åkesson, ledamot 

Malin Åsander, ledamot Jamie McCoy, suppleant Ann-Git Rammus, suppleant Carolin Lange 

(till §7). 

 

Anmält förhinder:  

 

§ 1  Mötets öppnande 

Ordförande Helén R. hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

§ 2  Godkännande av dagordningen 

Dagordningen genomgicks och godkändes.  

§ 3  Val av sekreterare och justerare 

Anna W.R valdes till mötessekreterare och Micke Å. valdes att tillsammans med 

mötesordförande justera protokollet.  

§ 4  Föregående mötesprotokoll och styrelsens pågående uppdrag 

Mötesprotokoll 2021-09-14, 2021-10-09-10 och 2021-11-09 genomgicks och lades till 

handlingarna. Genomgång av pågående uppdrag via e-post.  

§ 5 Inkommande och utgående skrivelser 

Inkommande skrivelser 58:21-02:22 genomgicks och behandlas under aktuell paragraf, 

bilaga 1. Inga utgående skrivelser. 

§ 6 Ekonomi 

Konton i svenska kronor 2022-01-11. 

Konto Kontonummer Tillgängligt belopp 

AfR centralt 183016891–8 426 764,70 

AfR exteriör 183109602–7 48 337,37 

AfR läger norra 183168712–2 16 250,20 

AfR läger södra 1831I09603–5 298 678,57 

AfR tävling (PR) 183109605–0 35 543,72 

AfR mental 183192210–7 3 958,48 

 

 

Genomgång av preliminärt resultat för 2021, det saknas fortfarande en del uppgifter. 

Inga stora avvikelser på kostnader, högre intäkter för medlemmar och ett bättre resultat 

än förväntat på exteriör och läger.  

 

Handkassor från 2021 finns fortfarande kvar i utskotten, de ska betalas in till kassören 

så snart som möjligt. Respektive kontaktperson påminner.  
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§ 7  Lokalområden 

Västra LO har lagt om till digitalt årsmöte men ingen kallelse har kommit in. Ingen 

uppgift om årsmöte för Västernorrlands LO, Östra LO eller Upplands LO. Christina S. 

kontaktar lokalområdena.  

 

Styrelsen diskuterade samarbetet med lokalområdena och eventuell satsning på 

medlemsaktiviteter med centralt ekonomiskt stöd. Diskussionerna fortsätter under 

budgetarbetet.  

§ 8  Utskott och arbetsgrupper 

 

a) utskottet för avel och hälsa 

Inkommande skrivelse 58:21 Diplomerad avelsfunktionär, har skickats vidare till 

utskottet.  

 

Anmälan till uppfödarlistan är öppen och de första anmälningarna har kommit in. En 

första version av listan kommer ut i slutet av januari.  

b) utskottet för exteriör och utställning 

Inkommande skrivelse 59:21 Från SKK, nya utställningsregler genomgicks och lades till 

handlingarna.  

Det är i dagsläget oklart om vi kommer kunna genomföra årsmötesutställningen. Med 

nu gällande restriktioner är det inte möjligt att genomföra utställningen. Styrelsen 

förväntar att få mer information under kommande vecka och fattar beslut om 

utställningen under januari månad.  

 

c) utskottet för information  

Inget att rapportera.  

d) utskottet för läger och aktiviteter 

Inget att rapportera.  

e) utskottet för mentalitet 

Utskottet har inkommit med svar gällnade skrivelse 43:21 från Västernorrlands LO. 

Lokalområdet önskar arrangera MT, men har svårigheter att få ekonomin att gå ihop 

med nuvarande avgifter och utgifter. Lokalområdet önskar ett ekonomiskt bidrag från 

rasklubben för att arrangera MT.  

 

Styrelsen har diskuterat lokalområdets förslag och utskottets yttrande. Styrelsen 

beslutade enligt förslag att bevilja ett bidrag om 200 kr/hund som deltar på MT med 

följande villkor:  

 

- Bidraget omfattar endast rottweiler.  

- Bidraget gäller det MT som är/blir officiellt under året.  

- Rasklubbens prioriteringsregler för deltagare ska gälla.  

- Alla rasklubbens lokalområden omfattas av bidraget.  

 

Beslutet gäller MT som arrangeras under 2022, härefter ska bidraget utvärderas innan 

eventuell förlängning. Utvärderingen ska ta ställning till om bidraget innebar 

ekonomiskt hållbara MT, fler tillgängliga platser och fler testade rottweiler.  
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f) utskottet för tävling och samhällsnytta 

Inget att rapportera.  

g) medlemshanteringen 

För första gången på 16 år har vi en positiv medlemsutveckling. Från 2020–2021 har vi 

en försiktig uppgång på +4 medlemmar.  

h) medlemstidningen Rottweilern 

Redaktionen har kommit in med en utgivningsplan för 2022: 

Nr 1 distribueras i mars, manusstopp 28 februari 

Nr 2 distribueras i juni, manusstopp 31 maj 

Nr 3 distribueras i september, manusstopp 31 augusti 

Nr 4 distribueras i december, manusstopp 30 nov  

 

Styrelsen konstaterade att nummer 4 behöver distribueras senast i mitten av 

december.  

i) vandringspriser och förtjänsttecken 

Styrelsen beslutade enligt förslag att tilldela/ansöka om förtjänsttecken för följande 

medlemmar: 

 

Rasklubbens förtjänstnål, 5 år

Elisabeth Aminoff 

Anette Gustavsson 

Ulrika Evenås 

Sanne Johannsson 

Anki Jernberg 

Linda Bendroth 

Johanna Haglund  

Lisa-Marie Karlsson 

Felicia Ljungkvist 

Cathrine Hellberg

SBK Brons 

Veronica Nilsson 

Lisa Bergman 

SBK Silver  

Ann-Sofie ”Soffie” Modin 

 

Styrelsen beslutade enhälligt att föreslå årsmötet att kalla Helena Nylander som 

hedersmedlem i föreningen.  

 

Uppdrogs åt Anna R. att skicka in ansökningar.  

j) arbetsgruppen sponsring 

Inget att rapportera.  

k) arbetsgruppen RAS 

Anette G. har kontakt med SBK och arbetar vidare med uppdateringarna inför 

slutversionen.   

l) kontaktperson BSE & ZTP 

Inkommande skrivelse 01:22 Medlemsförslag årsmöte gällande att arrangera ZTP. 

Uppdrogs åt Anna R. att svara medlemmen.  
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m) internationell kontaktperson 

Inkommande skrivelse 60:21 IFR - Debriefing after IFR World Championships IGP and 

IFH 2021, genomgicks och lades till handlingarna.  

Inkommande skrivelse 02.22 IFR Decision on World Winner, genomgicks och lades till 

handlingarna.  

 

§ 9 RASK och dialoggrupp SBK 

Kort rapport från Christina om dialoggrupp SBK. Styrelsen diskuterade situationen 

kring ny GS och kansliet på SBK.  

§ 10 Årsmöte 2022 

Anna R. undersöker alternativ för digitalt årsmöte om årsmötet måste ställas in.  

§11 Övriga frågor 

 Inga övriga frågor.  

§ 12 Kommande styrelsemöte 

Digitalt möte den 8 februari 2022 kl. 19.00. 

 

§ 13 Mötets avslutande 

Ordförande Helén R. tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 

 

 

 

Vid protokollet:    Justeras: 

 

 

 

 

Anna W. Rexlinger   Helén Randström  Mikael Åkesson  

Sekreterare    Ordförande    Ledamot 
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Inkommande skrivelser 

58:21 Diplomerad avelsfunktionär 

59:21  Från SKK, nya utställningsregler 

60:21  IFR - Debriefing after IFR World Championships IGP and IFH 2021 

01:22 Medlemsförslag årsmöte 

02.22 IFR Decision on World Winner 


